
3 س�ام برش�ما مخ�اطبان هميش�گي »جوان«. دلگويه هاي شما 
عزيزان را از طريق ش�م�اره 88498440 شنوا و پ�ذيرا هستيم. 
اين ستون را مس�ئولان و مديران با حساس�يت ويژه مي خوانند.
----------------------------------------

    پرسنل كانتري 151 يافت آباد لايق تقديرند
جمعي از اهالي منطقه 18 ته�ران: از مجموعه فرماندهي، نيروها، 
پرسنل و كادر كلانتري 151 يافت آباد كه با تلاش شبانه روزي در اين 
منطقه امنيت و آرامش خوبي حاكم كرده اند، كمال تش��كر را داريم. 
ش��ب بيداري هاي پرس��نل و نيروهاي كلانتري 151 يافت آباد واقعاً 
جلوي بسياري از خلافكاري ها را گرفته كه بدين وسيله و به نمايندگي از 
مردم اين منطقه مي خواهيم به هر نحو ممكن از اين مجموعه قدرداني 

و سپاسگزاري شود.
----------------------------------------

    چ�ه مرجعي به س�فره خانه هاي فرحزاد تهران رس�يدگي 
مي كند؟

ابوالحسني- تهران:  واقعاً چه مرجعي مسئول رسيدگي به وضعيت 
سفره خانه هاي منطقه فرحزاد تهران است. در اين سفره خانه ها علاوه بر 
اينكه قليان آن هم با قيمت بالايي عرضه مي شود، خانواده هايي كه براي 
خوردن يك چاي يا عصرانه هم مي روند بايد با قيمت هايي مواجه شوند 
كه سرسام آور است، مثلًا يك قوري چاي دو نفره بالاي 7 هزار تومان يا 
چيپس و ماست كه 2 هزار تومان هم نمي شود بالاي 8 هزار تومان عرضه 

مي شود. آيا فرحزاد منطقه آزاد براي خالي كردن جيب مردم است؟
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88498445سرويس اجتماعي

وزير دادگستري: بانك جامع اطاعات حقوق كودك تشكيل مي شود

 انتظار طولاني 22 ميليون كودك ايراني 
براي حمايت قانوني

»امروز بي�ش از ۲۲ ميليون ايراني زير 18 س�ال 
هستند، پس اگر به انس�ان و آينده كشور فكر 
مي كنيم ضروري ترين اقدام و عمل توجه به حقوق 
كودك و نوجوان و تداوم حيات انس�اني اس�ت. 
سؤال اين است كه چه مي خواهيم و اگر صادقانه 
كار مي كنيم نمادش بايد در كودكان ما باش�د.« 
اينها صحبت هاي وزير دادگستري است كه در 
همايش سراسري چش�م انداز حقوق كودك در 
ايران عنوان كرد و در همين راستا معاون حقوقي 
قوه قضائيه نيز از بررسي لايحه حمايت از اطفال 
و نوجوانان در مجلس شوراي اسامي خبر داد. 
موضوع كودكان و حمايت از آنها بحث امروز و ديروز 
نيس��ت. از حمايت از كودكان كار و بي سرپرست و 
بدسرپرست گرفته تا رسيدگي به كودك آزاري هايي 
كه بعضا با فوت كودك به پايان مي رسد.  در ايران و 
در سال 1304 قانوني به تصويب رسيد كه براساس 
آن افراد بالغ و غير بالغ را دسته بندي كرد اما در آن 
زمان دادگاه يا آيين دادرس��ي اطفال وجود نداشت 
تا اينكه در سال 1338 قانون تشكيل دادگاه اطفال 

نيز تصويب شد. 

سال ها بعد و در سال 1373 با تصويب قانون دادسراها 
شعب ويژه اي براي رسيدگي به جرايم اطفال تصويب 
شد و بعد هم قانون آيين دادرسي كيفري در سال 87 
تصويب ش��د و قانون الزام كرد كه جرايم اطفال در 

شعب و دادگاه هاي ويژه اطفال رسيدگي شود. 
  تش�كيل بانك جام�ع اطاعات�ي حقوق 

كودك
روز گذشته وزير دادگستري در همايش سراسري 
چش��م انداز حقوق كودك در ايران از تشكيل بانك 
جامع اطلاعاتي حقوق كودك خبر داد و با تأكيد بر 
اينكه تحقيقات گسترده اي در مورد كودك آزاري 
انجام شده اس��ت كه اطلاع رساني مي شود، گفت: 
»مرجع ملي حقوق كودك امسال را سال آموزش 
فراگير كودكان نامگذاري كرده اما نگران هستيم و در 
تلاشيم تا اصل آموزش و نيمه كاره رها كردن مقاطع 
خارجه دردسر ساز نشود و بتوان مشكل را حل كرد. 
البته كودكان اتباع هم به عنوان شهروند بايد از حق 
آموزش برخوردار باشند كه رفع اين مشكل هم در 

دستور كار قرار دارد. 
حجت الاس��لام مصطفي پورمحمدي با اش��اره به 

همايش فوق ادامه داد: »اينكه همايشي برگزار كرديم 
با مشاركت ستاد حقوق بشر و معاونت حقوقي قوه 
قضائيه و دانش��گاه علوم قضايي و ساير دستگاه ها 
نشان دهنده عزم وزارت دادگستري در تقويت مرجع 

ملي كودك است.«
وي با بيان اينكه در بخش نظ��ري اقدامات خوبي 
انجام شده كه نمونه آن انتشار كتاب حقوق كودك 
است، اظهار داشت: »تحقيقات گسترده اي در مورد 
كودك آزاري و مشكلات آن در چهار نشست علمي و 
تخصصي با حضور متخصصان اديان برگزار كرديم كه 

نتيجه آن اطلاع رساني مي شود.«
  مجلس در حال بررس�ي لايحه حمايت از 

اطفال و نوجوانان 
در همايش سراسري چش��م انداز حقوق كودك در 
ايران ذبيح الله خداييان معاون حقوقي قوه قضائيه  
نيز با عنوان كردن اين مطلب كه جامعه جهاني كمتر 
از 100 سال است كه به موضوع كودكان پرداخته و 
پيش از آن كودكان و حتي حيوانات را هم مجازات 
مي كردند، به لايحه حمايت از اطفال و نوجوانان كه به 
گفته ايشان مهم ترين لايحه در اين حوزه بوده و هم 

اكنون در مجلس در حال بررسي است اشاره كرد و 
گفت: »در چند سال اخير تحول بزرگي در حقوق 
ك��ودكان و نوجوانان در ايران محقق ش��د و با ورود 
لايحه تشكيل دادگاه هاي اطفال و نوجوانان به مجلس 
و ادغام آن با قانون مجازات اسلامي قانوني جامع در 
مورد مجازات اطفال داري��م. البته قانون حمايت از 
كودكان بي سرپرست و بد سرپرست را هم داريم كه 

در سال هاي قبل تصويب شده است.«
در اين مراسم وزير دادگستري به موضوع استفاده از 
گفته هاي امام سجاد)ع( به عنوان يك الگو براي ادامه 
كار در اين حوزه اش��اره كرد و گفت: »رساله حقوق 
امام سجاد)ع( مي تواند مهم ترين مرجع در موضوع 
حقوق بشر باشد كه 50 حق آدمي را تشريح كرده 
است. مثلاً در حق 44 گفته به كودكان مهرباني كنيم 
و به فرهنگ و آموزش آنها بپردازيم. از آنها بگذريم و 
عيب هاي آنها را پنهان كرده و با آنها مدارا و خطاهاي 
كودكانه را پنهان و عفو كنيم. همچنين در حق 23 
رساله امام سجاد)ع( در مورد فرزندان آدمي گفته كه 
تو بايد پاسخگوي تربيت فرزندانت باشي و در زندگي 

كمكش كني و در اين راه اجر و عذاب داريد.«
  خساست در تبادل اطاعات ممنوع!

به جرئت مي توان تش��كيل بانك جامع اطلاعاتي 
حقوق كودك را يكي از اقدامات ويژه در زمينه حمايت 
از حقوق كودكان در نظر داش��ت. جاي��ي كه وزير 
دادگستري نيز با تأييد اين امر گفت: »مشكل امروز ما 
اين است كه اطلاعات كافي از اقدامات صورت گرفته 
در بحث حقوق كودكان در كشور نداريم. به همين 
خاطر سامانه جامعي طراحي كرديم تا تمام اطلاعات 
يكجا در حوزه كودك تجميع شود تا كسري اطلاعات 

جبران شود.«
وي افزود: »اقدامات ما بايد هدفمند باش��د و نبايد 
موازي كاري كنيم. اين خساست در تبادل اطلاعات 
از بدترين خصلت هاي ما در كش��ور اس��ت كه بايد 

فرهنگ سازي شود.«
پورمحمدي تش��كيل مرجع ملي حقوق كودك را 
اقدامي ارزشمندي براي مسائل اين حوزه دانست  
و تصريح كرد: »بر اس��اس گزارش هاي گرفته شده 
تش��كيل اين مرجع در ايران كار ويژه اي اس��ت كه 
كمتر در دنيا انجام شده است و ايران با تمركز در اين 

خصوص به خوبي جلو مي رود.«
وي با تأكيد بر اينكه تنها قانون يا زور نمي تواند كمكي 
در اين مسير باشد، گفت: »وقتي به فكر و درك و عمل 
مشترك رسيديم موفق مي شويم و آن روز متوجه 
مي ش��ويم كه قانون و زور نمي تواند تنها كارگش��ا 
باش��د. براي همين وزارت دادگستري در حال اين 

هماهنگي هاست.«

مافياي سيگار پشتش گرم است
قانون جامع مبارزه با استعمال دخانيات روي دنده معكوس

60 ساله ها در صف انجام عمل هاي زيبايي!

اين نخس�تين باري نيس�ت كه درباره اجرايي 
نش�دن قانون جامع كنت�رل و مب�ارزه ملي با 
دخانيات نوشته مي ش�ود. با وجود اين 9 سال 
اس�ت زور رس�انه ها و مس�ئولان بهداش�ت و 
درمان كشور به واردكنندگان و توليد كنندگان 
دخانيات نرسيده است و دخانيات قاچاق نه به 
شكل محدود بلكه در حجم گس�ترده سالانه 
هزار تريلي وارد كش�ور مي شود. از سوي ديگر 
براي گس�ترش دايره مصرف كنندگان سيگار 
حتي روي زنان و كودكان برنامه ريزي مي شود و  
عناويني همچون سيگار لايت و مايم نمونه اي از 
بازاريابي مافياي دخانيات براي فريب زنان است. 
  4تا 10 خرداد ماه هر سال تحت عنوان هفته مبارزه 
با دخانيات نامگذاري ش��ده است. اگرچه حتي در 
اين يك هفته نيز به صورت نمادين قوانين مرتبط 
با دخانيات اجرايي نمي شود اما نامگذاري يك هفته 
براي مبارزه با دخانيات بهانه خوبي است تا يك بار 
ديگر چالش هاي موجود بر س��ر راه اجرايي شدن 
اين قانون و هزينه ها و تبعات مصرف دخانيات روي 

سلامت مورد بررسي قرار گيرد. 
به گفته علي اكبر سياري، معاون وزير بهداشت حدود 
10درصد از جمعيت 15 تا ۶4 ساله كشور مشتري 
پرو پا قرص دخانيات هستند و همين امر موجب شده 
سالانه11هزار نفر بر اثر عوارض ناشي از سيگار به كام 
مرگ فرو روند. با وجود اين انگار پشت توليد كنندگان، 
 وارد كنندگان و قاچاقچيان سيگار حسابي گرم است. 
اين را مي توان از آمار قاچاق سالانه هزار تريلي سيگار 
متوجه شد؛ آماري كه از سوي معاون بهداشتي وزير 
بهداشت ارائه شده است. وي در اين باره گفته: كاملًا 

واضح اس��ت كه واردات بي رويه س��يگار به كشور 
نمي تواند كاملاً قاچاق باشد كه اين موضوع بايد از 

طرف نمايندگان مجلس پيگيري شود. 
  رشد ۲ برابري مصرف در 5 سال

آمارها مي گويد، س��الانه 70 ميليارد تومان هزينه 
درمان افراد سيگاري مي شود، با وجود اين و به رغم 
تصويب قانون جامع مبارزه با دخانيات كه بنا به اذعان 
كارشناسان جزو قوانين مترقي كشورمان به شمار 
مي رود.  وزير بهداشت اعتراف كرده مصرف سيگار 
و قليان نه فقط كاهش نداشته بلكه طي پنج سال 

گذشته  افزايشي دوبرابري را تجربه كرده است. 
س��يگارهاي لايت و قليان جزو دخانياتي هستند 

كه ب��راي ج��ذب زن��ان و دخت��ران ه��م برنامه 
گسترده اي دارند. اين در حالي است كه بنا به اذعان 
كارشناسان مصرف هر وعده قليان تقريباً با مصرف 
40 تا 80 نخ س��يگار برابري مي كن��د. بنابر آمار و 
نظرسنجي هاي اجتماعي، مصرف سيگار در بين 
زنان در دهه هاي اخير سه برابر شده  است. به گفته 
محمدرضا مس��جدي، دبيركل جمعيت مبارزه با 
استعمال دخانيات س��الانه ۶5 ميليارد نخ سيگار 
دركشورمان دود مي شود.  بنابر آمار 3/5 الي 4 درصد 
از مصرف كنندگان را زنان تشكيل مي دهند و با كمال 
تاسف بايد گفت شيب رشد زنان سيگاري در جامعه 
بالاست. از سوي ديگر بنا به تأكيد دبيركل جمعيت 

مبارزه با استعمال دخانيات دسترسي به سيگار در 
كشورمان ظرف 30 ثانيه امكانپذير است. 

  افزايش ماليات براي كاهش مصرف 
به باور مسئولان بهداشتي كشور بهترين راهكار براي 
كنترل مصرف دخانيات در كشور، افزايش ماليات 
س��يگار و وضع ماليات بر خرده فروش��ي آن است. 
سيد حسن قاضي زاده هاش��مي وزير بهداشت در 
اين باره معتقد است مطابق قانون دولت بايد براي 
دستيابي به هدف پيشگيري، حدود 70درصد رقم 
سيگار و فرآورده هاي اينچنيني ماليات بگيرد ولي 
اين ارقام كمت��ر از يكي دو درصد اس��ت و هنوز با 
اجراي قوانين فاصله زيادي داريم. به باور هاشمي 10 
درصد جامعه علاقه مندند كه 10هزار ميليارد را دود 
كنند و در عين حال به خود آسيب برسانند و دچار 
بيماري هاي صعب العلاج شوند اما قرار نيست كه از 
سلامت 70 ميليون نفر براي اين 10 ميليون نفر يا 8 

ميليون نفر هزينه شود. 
در همين رابطه سيد اميرحسين قاضي زاده هاشمي، 
عضو كميسيون تلفيق مجلس هم مي گويد: طبق 
مطالعه س��ازمان بهداش��ت جهاني در 70 درصد 
كشورهاي دنيا مشخص شده كه به ازاي 10 درصد 
افزايش ماليات بين 8 تا 9درصد مصرف س��يگار 
كاهش مي ياب��د و به ازاي هر ي��ك درصد افزايش 
ماليات 0/8 درصد هزينه هاي سلامت نيز كاهش 
پيدا مي كند اما با تمام اينها هنوز خبري از تصويب 
اين طرح رسانه اي نشده است و بهارستاني ها در گير و 
دار اين نكته اند كه آيا افزايش ماليات بر خرده فروشي 
سيگار موجب افزايش قاچاق آن مي شود يا سبب 

كاهش مصرف اين ماده دخاني؟!

»عمل هاي زيبايي«؛ واژه اي كه ديگر هر ايراني با آن آشنا بوده و به 
علت آمار بالاي آن در ايران، حتي ديگر كشورها هم مي دانند در 
ايران چه مي گذرد. »عمل هاي زيبايي« كه از لب و گونه و چشم و 
گوش گرفته تا بيني كه در صدر آنها قرار دارد و پادشاهي مي كند. 
طبق گزارش ها گرايش به انجام عمل زيبايي بيني ميان خانم ها قوي تر 
از مردان است. بر همين اساس تغيير شكل »دماغ« در دختر خانم ها 
آنقدر زياد شده كه حتي برخي پزشكان زيبايي هم معتقدند بسياري از 
مراجعه كنندگان براي انجام عمل، به اشتباه اين راه را انتخاب كرده اند و 
علاوه بر اينكه نيازي به اين كار ندارند، به عواقب آن هم نمي انديشند. 

البته بازي به همين ج��ا ختم نمي ش��ود و برخي گزارش ه��ا از درون 
كلينيك هاي زيبايي حكايت از آن دارد كه تمايلات مردان هم در اين زمينه 
رو به افزايش است. با اينكه تا چند وقت پيش علاقه مندان به عمل هاي 
زيبايي بين 18 تا 35 ساله بودند اما به تازگي افراد ۶0 ساله و سالمند نيز براي 

اين كار اعلام آمادگي كرده اند كه مي تواند جالب و قابل توجه باشد. 

گروهي از متخصصان معتقدند گرايش به جراحي زيبايي بيني يك 
امر كاملًا شخصي و گاهي هم براي افزايش اعتماد به نفس است اما 
ابراز علاقه از طرف سالمندان و گسترش تمايل به اين نوع جراحي ها 
در مردان كمي جاي تأمل دارد كه پاي روانشناسان را نيز به اين امر باز 
مي كند.  البته روانشناسان در تأييد نظرات جراحان و متخصصان گوش، 
حلق و بيني مي گويند: »امكان دارد فردي يك بيني منطقي داشته باشد 
اما از آن راضي نباشد و در عين حال يك فرد داراي بيني بزرگ بوده و 
از آن راضي باشد؛ موضوعي كه بحث اعتماد به نفس و نوع رسيدن به 
خواسته ها و آرزوها از طرف اشخاص را به ميان مي كشد.« به هر حال 
اگر جوان ترها و به خصوص دخترخانم ها ريسك هر عملي را به جان 
مي خرند بايد به مسن ترها و آنها كه پا به سن گذاشته اند گفت كه هر 
جراحي دو ريسك دارد؛ يكي ريسك بيهوشي كه براي هر نوع عمل نيز 
وجود دارد و ريسك بعدي ممكن است از خود جراحي به بيمار تحميل 
شود. به اين نحو كه گاهي اوقات توقعات بيمار منطقي است و شايد هم 

بيني اش مشكل خاصي نداشته باشد و براي مقداري زيباتر شدن تن 
به اين كار دهد. اما واي به آن روز كه سني از طرف گذشته و توقعات 
غير منطقي بر روح و روانش حاكم شده باشد.  در همين رابطه يكي از 
جراحان معروف زيبايي با اشاره به اينكه برخي افرادي كه براي عمل 
مراجعه مي كنند مشكلات فكري، روحي و رواني دارند، مي گويد: »اين 
افراد كساني هستند كه از نظر ذهني فكر مي كنند بيني، دست، چشم 
و ساير اعضاي بدنشان زيبا نيست در حالي كه اشتباه فكر مي كنند. 
بنابراين چنين افرادي هيچ وقت از عمل جراحي زيبايي خود راضي 
نمي شوند. بارها مشاهده شده اين افراد بعد از انجام اولين عمل جراحي 
روي بيني براي كوچك تر شدن به جراح دوم مراجعه مي كنند تا حدي 

كه بيني شان به صورت كامل از بين مي رود.«
با اين تفاسير و با وجود گزارش هايي مبني بر مراجعه سالمندان براي 
انجام عمل هاي زيبايي بايد نشست و ديد كه به كجا مي رويم آهسته 

آهسته!

  بر اساس مطالعات انجام شده حدود 14 تا 20 درصد خانواده هاي داراي 
والدين معتاد، فرزند معتاد دارند. در اين بررسي مشخص شده خانواده ها 
تصور مي كنند اعتياد والدين اثرگذاري محدودي دارد، در حالي كه عوارض 
مخرب اعتياد والدين گريبان فرزندان را خواهد گرفت. در همين راس��تا 
اعتماد به نفس پايين، افزايش احتمال ابتلا به اعتياد، بس��ته شدن مسير 
پيشرفت و ترقي خانواده و رهاشدن فرزندان، بالاتر بودن آمار افسردگي و 
خشونت اجتماعي، روابط نامشروع، سرقت، طلاق و ساير ناهنجاري هاي 

اجتماعي نسبت به افراد عادي، از جمله اين عوارض هستند. 
  س��عيد اوحدي، رئيس س��ازمان حج و 
زيارت ضمن تش��ريح جزئي��ات پروژه هايي 
براي خدمات رساني به زائران عتبات عاليات، 
از ساخت و افتتاح هتل و زائرسرا در كربلا و 
نجف و همچنين مرزهاي مهران، شلمچه و 
چزابه خبر داد و گفت: ب��ا توجه به اينكه در 
اربعين سال گذشته مشكلاتي براي اسكان 
و حمل و نقل زائران در زمان بازگش��ت به مرزها ايجاد شده بود بر همين 
اس��اس براي اربعين امس��ال اقداماتي در جهت رفع اين مشكلات انجام 

خواهد شد. 
  دكتر سعدالله پرويزي، رئيس اداره مواد و داروهاي تحت كنترل سازمان 
غذا و دارو با تش��ريح آخرين وضعيت واردات و عرضه داروي ترامادول در 
كش��ور گفت: مصرف ترامادول با توجه به تشديد محدوديت هاي سازمان 
غذا و دارو در تحويل مواد اوليه به شركت هاي توليد كننده، به شدت كاهش 
داشته به طوري كه از 21 تن واردات سال 88، اين عدد را در سال گذشته 

به 7 تن رسانديم و پيش بيني ما براي سال جاري 3 تن است. 
   اطهره ن��ژادي، معاون هماهنگ��ي و برنامه ريزي معاون��ت امور زنان و 
خانواده نهاد رياست جمهوري با اشاره به نشست هاي منطقه اي سمن هاي 
زنان گفت: در اين نشست ها كه اولين دور آن در حال برگزاري است، قرار 
است مفاهيم شبكه سازي و تعاملات گروهي و همكاري بين سازمان هاي 

غيردولتي زنان آموزش داده شود. 
  به دنبال بيانات و دس��تور مقام معظم رهبري مبن��ي بر تحصيل همه 
دانش آموزان افغان در ايران در حاشيه اجلاس آسايهل با درخواست بنياد 
بين المللي اميد و ياري براي تحت پوش��ش قرار گرفتن اين دانش آموزان 

توسط مدارس سما، موافقت شد. 
  سيد محمد بطحايي، معاون توسعه مديريت و پشتيباني وزير آموزش و 
پرورش از تعيين تكليف بيمه تكميلي فرهنگيان تا پايان هفته جاري خبر 
داد و در خصوص آزمون استخدامي آموزش و پرورش تصريح كرد: تا كنون 
مواد امتحاني آزمون، زمان برگزاري و شرايط آزمون را اعلام نكرده ايم ولي به 
اطلاع علاقه مندان ورود به آموزش و پرورش مي رسانم تا قبل از شهريورماه، 
فرآيند اين آزمون استخدامي را از طريق پايگاه اطلاع رساني وزارت آموزش 

و پرورش اعلام خواهيم كرد. 

محمدرضا هاديلو
   گزارش يك 

زهرا چيذري

    گزارش 2

 حوريه ملكي

    سلامت

بيژن  يانچشمه

 مديركل حقوقي شهرداري تهران
 از تخريب طبقه 7 پاساژ علاءالدين خبر داد 

 سرانجام پس از فراز و نشيب ها و پيگيري هاي فراوان از سوي اعضاي 
ش��وراي ش��هر بر اجراي قانون در خص��وص تخري��ب و جلو گيري از 
ساخت و ساز غير مجاز پاساژ علاءالدين مديركل حقوقي شهرداري تهران 
بيان كرد كه با رعايت موارد فني براي ديگر طبقات پاساژ علاءالدين، 

طبقه هفتم اين پاساژ تخريب خواهد شد. 
نادر نوروزي، در خصوص اعمال قانون در پروژه علاءالدين گفت: در حال 
حاضر بخشي از طبقه هفتم پاساژ علاءالدين تخريب شده است و اگر 
تخريب كامل انجام نشده، به اين دليل است كه بايد يكسري تمهيدات 
فني براي طبقه هفتم و ساير طبقات پايين تر در نظر گرفته و بعد تخريب 

به صورت كامل انجام شود. 
به گفته وي به لحاظ فني وقتي يك طبقه مزاحم از يك پاساژ قرار است 

تخريب شود، بايد موارد فني در طبقات پايين تر در نظر گرفته شود. 
نوروزي درخصوص مسائل ايمني پاساژ علاءالدين نيز گفت: به مديريت 
پاس��اژ تأكيد كرده ايم كه بايد اس��تانداردهاي ايمني لازم را براي آن 

فراهم كند. 
مديركل حقوقي ش��هرداري تهران در ادام��ه در خصوص حمايت ها و 
پشتيباني هاي حقوقي از مأموران ش��هرداري تاكيدكرد: ما از تك تك 
پرسنل شهرداري تهران حمايت هاي حقوقي كامل را داشته و خواهيم 

داشت. 
وي افزود: با افراد خاطي كه به پرس��نل زحمتكش ش��هرداري تهران 

آسيب برسانند برخورد قضايي جدي خواهد شد. 
  نبايد براي هر تخلفي شهردار تهران پاسخگو باشد 

عضو هيئت رئيسه شوراي ش��هر تهران با اش��اره به اينكه موضوعات 
پيرامون هتل اس��پيناس2 را در جلس��ه شوراي ش��هر مطرح كردم، 
خاطرنشان كرد: ما نمي خواهيم براي هر تخلفي كه در شهر تهران رخ 

مي دهد، شخص شهردار بيايد و پاسخگوي آن باشد. 
ابوالفضل قناعتي درباره جلسه غيرعلني روز گذشته شوراي شهر تهران و 
مسائل مطروحه درباره هتل اسپيناس2 گفت: امروز سؤالي در اين باره از 
دكتر قاليباف داشتيم و پاسخ هايي ارائه شد. البته بخشي از صحبت هاي 

شهردار تهران هم در خصوص شهرسازي در شهر تهران بود. 
وي با بيان اينكه شهردار تهران معتقد است كه تنها 300 متر تخلف در 
هتل اسپيناس صورت گرفته است، افزود: اين بخش به كميسيون ماده 

100 باز مي گردد كه موضوع بررسي شود. 
عضو كميسيون عمران و حمل و نقل شوراي شهر تهران با اشاره به اينكه 
ما خواستار اين هستيم كه در خصوص اين موضوع اعضاي شوراي شهر 
آگاه سازي شوند، گفت: بنده به شخصه قانع نشدم و قرار بر اين شد كه 
رئيس شورا و ساير اعضا زماني را به مطالعه در اين خصوص بپردازند تا 

براساس صحبت هاي ارائه شده پيگيري هاي لازم صورت پذيرد. 
  شهرداري به 133تذكر اعضاي شورا پاسخ داد

 همچنين ناصر اماني، معاون برنامه ريزي و امور ش��وراهاي شهرداري 
تهران از پاس��خگويي ش��هرداري به 133 تذكر كتبي اعضاي شوراي 
ش��هر خبر داد و در واكنش به انتقاد يكي از اعضاي شوراي شهر مبني 
بر بايگاني كردن تذكرات اعضاي ش��ورا در شهرداري گفت: شهرداري 
تنها پاسخ پنج تذكر سال گذشته را نداده است و اين عدم پاسخگويي 
به دليل مشكل فني در برداشت بوده است كه با حل اين مسئله، پاسخ 

تذكرات به زودي ارسال خواهد شد. 

 موافقت با انتقال
معلمان ابتدايي استان ها به تهران

مدي�ركل آموزش و پ�رورش ش�هر تهران ب�ا بيان اينك�ه تهران 
پ�رورش  و  آم�وزش  اس�تخدامي  آزم�ون  در  س�هميه اي 
ن�دارد، از موافق�ت ب�ا انتق�ال معلم�ان دوره ابتداي�ي س�اير 
اس�تان ها ب�ه پايتخت ب�راي جب�ران كمب�ود معل�م خب�ر داد. 
اس��فنديار چهاربند با اعلام اينكه با كليات اين پيش��نهاد موافقت شده 
است، گفت: درباره آمار و نحوه عملياتي شدن اين موضوع در حال مذاكره 
هستيم اما هنوز آيين نامه رسمي به ما ابلاغ نشده است.  مديركل آموزش 
و پرورش شهر تهران در ارتباط با سهميه شهر تهران در استخدام 5 هزار 
نيرو در آموزش و پرورش افزود: ش��هر تهران به دليل اينكه جزو مناطق 
محروم نيست سهميه اي در اس��تخدام نيرو ندارد.  بر پايه اين گزارش، 
آموزش  و پرورش ش��هر تهران براي جبران بخش��ي از كمب��ود نيروها 
درخواس��تي را به وزارتخانه ارائه كرده اس��ت تا مجوز ورود تعدادي از 

همكاران شهرستان ها به دوره ابتدايي شهر تهران صادر شود.
----------------------------------------
مخالفت وزارت بهداشت  با تأسيس داروخانه دولتي

 معاون وزير بهداشت و رئيس سازمان غذا و دارو، سياست وزارت 
بهداش�ت را حمايت از داروخانه هاي بخش خصوصي عنوان كرد. 
دكتر رسول ديناروند درباره نگاه وزارت بهداشت به داروخانه ها گفت: 
نگاه راهبردي وزارت بهداشت و شخص وزير در مورد داروخانه ها اين 
است كه بخش خصوصي بايد اين وظايف را بر عهده بگيرد و البته تلاش 
شده كه رعايت شود و در مقابل تأس��يس داروخانه هاي دولتي به رغم 
فشارهايي زيادي كه بوده است، ايستاده ايم.  وي اظهار داشت: اعتقاد 
ما بر اين است كه اساساً در جايي كه بخش خصوصي مي تواند خدمت 
ارائه كند، ضرورتي به حضور بخش دولتي و شبه دولتي نيست.  رئيس 
س��ازمان غذا و دارو گفت: كارهاي زيادي را هم براي چرخه اقتصادي 
داروخانه ها انجام داده ايم و مطالعاتي نيز انجام شده است. اگر تعرفه حق 

فني باطل مي شد 50 درصد داروخانه ها زيان ده مي شدند. 

كمبود نيروي پرستاري جبران مي شود
مع�اون پرس�تاري وزارت بهداش�ت ضم�ن تش�ريح اقدام�ات 
آموزش�ي اين معاونت در حيطه پرس�تاري، از اقدام اين معاونت 
ب�راي جب�ران كمب�ود ني�روي پرس�تاري در كش�ور خب�ر داد. 
محمد ميرزابيگي  در خصوص برنامه هاي اين معاونت در حيطه آموزش 
پرس��تاري با بيان اينكه در اين مورد س��ه اقدام ب��زرگ را با همكاري 
معاونت آموزشي پيش مي بريم، گفت: يكي از اين اقدامات تغيير رويكرد 
آموزشي در پرستاري به خصوص در عرصه باليني است، به اين صورت 
كه دانشجويان در سال هاي اول تئوري هاي بيشتري داشته و بعد از آن 
آموزش كاملًا بالين محور بوده و در سال هاي آخر دانشجويان ما به طور 
كامل در بيمارستان ها حضور داشته باشند. اين كار با همكاري معاونت 
پرستاري، معاونت آموزشي، بورد و س��اير بخش ها، تقريباً به سرانجام 
رسيده و امسال اجرايي خواهد ش��د.  وي ادامه داد: كار دوم حمايت از 
فعال كردن هيئت علمي باليني اس��ت چرا كه در جهت تغيير رويكرد 
آموزشي بحث عمده ما كمبود استاد، مربي و اعضاي هيئت علمي است. 
طبيعتاً با فعال كردن اعضاي هيئت علمي باليني مي توانيم كاري كنيم 
كه افراد واجد شرايط كه در بالين مشغول بوده و لزوماً هم در دانشكده 
نيستند در بالين وجود داشته باشند و بتوانيم هم از ظرفيت هاي باليني 
آنها در بالين و هم از ظرفيت هاي آموزشي آنها در بالين استفاده كنيم. 
ميرزابيگي كار سوم حوزه پرستاري در سال جاري را حمايت از گسترش 
انجمن هاي علمي عنوان و اظهار كرد: در حال حاضر دو الي سه انجمن 
علمي در پرس��تاري وجود دارد اما نيازمنديم ك��ه انجمن هاي علمي 
توسعه بيشتري پيدا كنند. در اين راس��تا هدف گيري ما اين است كه 

امسال حداقل پنج انجمن علمي را راه اندازي كنيم. 
----------------------------------------

رئيس سازمان بسيج فرهنگيان كشور خبر داد
تشكيل ستاد پيگيري كرامت و منزلت معلمان

رئيس س�ازمان بس�يج فرهنگيان كش�ور با بيان اينكه كرامت و 
منزلت معلم با نقطه مطلوب فاصله دارد، از تشكيل ستاد پيگيري 
ارتق�اي منزلت و كرام�ت معلمان توس�ط اين س�ازمان خبر داد. 
 ش��عبانعلي رمضانيان گفت: سازمان بس��يج فرهنگيان به عنوان يك 
اقدام عملي در جهت تكريم مقام معلم در همه شئون مادي و معنوي و 
نيز رسيدن به راهكارهاي عملياتي براي مرتفع نمودن موانع، جلسات 
همفكري و مشورتي را با جمعي از نخبگان و انديشمندان حوزه آموزش 
و پرورش در سطح كش��ور و مراكز استان ها و شهرس��تان ها در قالب 
مجامع بسيج فرهنگيان تشكيل داده است.  وي ادامه داد: معتقديم كه 
شاخصه ها و مؤلفه هاي فعلي كرامت معلم با نقطه مطلوب فاصله هاي 
زيادي دارد و با توجه به تأكيدات همه ساله و مكرر مقام معظم رهبري 
مبني بر رس��اندن حرفه معلمي ب��ه جايگاه واقع��ي آن، وظايف همه 
دستگاه ها و س��ازمان هاي مس��ئول در نظام به ويژه وزارت آموزش و 
پرورش را خطير مي كند كه بايد با برنامه ريزي دقيق هرچه سريع تر اين 

فاصله را كم و به نقطه مطلوب نزديك كنيم. 
----------------------------------------

ارسال ۹0تن  تجهيزات پزشكي
براي زائران ايراني حج تمتع

 مع�اون ح�ج و عم�ره مرك�ز پزش�كي ح�ج و زي�ارت ه�ال 
احم�ر ب�ا اش�اره ب�ه ارس�ال 90 ت�ن دارو و تجهيزات پزش�كي 
ب�ه عربس�تان، از اضاف�ه ش�دن پن�ج دس�تگاه آمبولان�س نيز 
ب�راي اس�تفاده در دو بيمارس�تان مك�ه و مدين�ه خب�ر داد. 
دكتر عادل مقصودي نژاد گفت: دارو و تجهيزات پزشكي مورد نياز زائران 
در صورت موافقت عربستان سعودي به وسيله هواپيماي باربري تا پايان 
خرداد ماه به عربستان ارسال مي ش��ود.  وي با بيان اينكه 80 تا 90 تن 
دارو و تجهيزات پزش��كي براي تكميل نيازهاي دارويي تيم پزش��كي 
هلال احمر براي درمان زائران ايراني به عربستان ارسال مي شود، ادامه 
داد: همراه با اين محموله دارويي و تجهيزات پزش��كي 15 نيرو نيز به 
عربستان اعزام مي شوند تا داروها تحويل بيمارستان هاي هلال احمر در 
عربستان داده شود.  معاون حج و عمره مركز پزشكي حج و زيارت هلال 
احمر درباره انتخاب پزشكان و پرستاران براي اعزام به حج تمتع امسال 
افزود: طبق روال هر ساله از ميان 1300 پزشك واجد شرايط 280 نفر 
به عنوان تيم درماني هلال احمر به مناسك حج اعزام مي شوند كه از 
اين تعداد 40 پزشك به عنوان پشتيبان براي ارائه خدمات درماني به 

زائران خانه خدا اعزام مي شوند. 


